
PROTOKÓŁ Nr 1/2008 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 10 stycznia 2008 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Jan Mazurek Burmistrz 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz 
Marcin Minta Zastępca Kierownika OKSiR 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.17.00 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zgodnie z planem pracy Rady i Komisji Stałych 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  złoŜył gratulacje Marcinowi Mincie z okazji wyboru na 
stanowisko Zastępcy Kierownika OKSiR i podjęcia się uzdrowienia dziedziny sportu w 
gminie.   
 
Zastępca Kierownika OKSiR Marcin Minta przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 
korzystania z Ośrodka Sportowo-Rekreacyjnego, omawiając przy tym system monitoringu 
zainstalowany na obiektach sportowych. 
Odnosząc się do treści projektu uchwały Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zgłosił 
wątpliwość zapisu odnośnie korzystania z obiektów sportowych mieszkańców gminy, co w 
przypadku gdy na teren obiektu wejdzie mieszkaniec obcej gminy? Zapis naleŜałoby bardziej 
sprecyzować. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych  
stwierdził, Ŝe przedstawiony regulamin korzystania z obiektów sportowych jest zbyt 
szczegółowy, a niektóre kwestie ujęte w regulaminie reguluje kodeks dobrego zachowania. 
Z uwagi na określenie w regulaminie godzin korzystania z obiektów poruszono równieŜ temat 
funkcjonowania lokalu z planowanym ogródkiem piwnym na tym terenie, któremu nie moŜna 
ograniczyć godzin otwarcia i zamykania z powodu braku stosownej uchwały Rady.  
Konwent zauwaŜył równieŜ, Ŝe w regulaminie nie ma potrzeby wprowadzania zapisów o 
zasadach korzystania z materiałów pirotechnicznych, poniewaŜ reguluje je podjęta uchwała.  
Przewodnicz ący Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusz Drosik  
potwierdził zgłoszone wątpliwości. 
Podsumowując Konwent skierował projekt uchwały na Komisj ę Regulaminow ą.  
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła aneks do Strategii Gminy. 
Konwent ustalił, Ŝe aneks do Strategii obejmował będzie diagnozę  wg stanu na dzień 
31.12.2006 roku, prezentację przedstawioną na wspólnym spotkaniu odnośnie Strategii w 
październiku 2007 roku oraz cele operacyjne w trakcie realizacji i nowo wytyczone podczas 
posiedzeń Komisji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek powrócił do tematu wprowadzenia pod obrady sesji projektu 
uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe 



miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości 
w Gminie Zbąszynek przedstawianego wcześniej na posiedzeniach Komisji w listopadzie 
2007 roku. 
Burmistrz wprowadził do pierwotnej treści następujące zmiany w progach zwolnień: 
1) 20 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia od 1 do 10 miejsc 
pracy, 
2) 40 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia od 11 do 40 miejsc 
pracy, 
3) 60 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia 41 i więcej miejsc 
pracy. 
 
Zapisy wcześniejsze proponowane w listopadzie 2007 roku: 
1) 20 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia od 1 do 10 miejsc 
pracy, 
2) 30 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia od 11 do 20 miejsc 
pracy, 
3) 40 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia od 21 do 40 miejsc 
pracy, 
4) 50 % zwolnienia z podatku od nieruchomości w przypadku utworzenia 41 i więcej miejsc 
pracy/ 
Konwent zaproponował, by utworzone nowe miejsca pracy, związane z nową inwestycją, na 
które przedsiębiorca uzyskał pomoc publiczną miałyby zostać utrzymane w Gminie 
Zbąszynek nie krócej niŜ 3 lata (w poprzednim zapisie – 5 lat). 
 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Konwent zgłosił następujące kwestie do wyjaśnienia: 
- czy potencjalny inwestor musi wybudować nowy obiekt, 
- co w sytuacji gdy zmienia się właściciel, czy nowy moŜe kontynuować korzystanie z 
przyznaj ulgi, 
- co w sytuacji jeŜeli zmienia się branŜa produkcji? 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
W sprawach bie Ŝących Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podziękował 
Przewodniczącemu Komisji Gospodarki i BudŜetu za rzetelny artykuł w gazecie na temat 
budŜetu Gminy Zbąszynek na 2008 rok. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Burmistrz 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
 
 
 
 
 


